
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 12. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 180
Ministeriet for Sundhed og Forebyggelse opgiver selv, at antallet af senge for-
lods er beskåret med 20%, og en ny opgørelse fra ministeriet viser, at de fem
regioner yderligere har eller vil skære yderligere ca. 200 senge bort. Men iføl-
ge ministeriet skulle det ikke gå ud over behandlingskvaliteten eller medføre
overbelægninger, da reduktionen modsvares af en reduktion af liggetiden for
centrale patientgrupper. Er ministeriets tal sat i forhold til den faktiske belæg-
ningssituation på regionernes sygehuse, og er der taget højde for, at hjemta-
gekapaciteten i kommunerne udbygges i samme takt, som sengekapaciteten
skæres ned?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Jonas
Dahl (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfjoda@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karen J. Klint
formand
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